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GOED VOOR HUID, 
VACHT EN VERTERING 

GEPERST

geëxtrudeerd

VLEESVOEDING

Nederlandse topkwaliteit. Unieke complete natuurlijke premium 

hondenvoeding. Met o.a. veel kwaliteit vlees, zalmolie en kruiden. 

Zeer smaakvol en gezond. Goed voor huid, vacht en vertering. 

Voor alle hondenrassen. Mail of bel voor een gratis proefpakket.

BIOFOOD premium hondenvoeding……natuurlijk het beste! 

NATUURLIJKE 
HONDENVOEDING

30 JARIG

JUBILEUM
o.a. gratis puppypakketten

Acties aangaande BIOFOOD’s 30-jarig jubileum zie Facebook       , 

Twitter       en de ACTIES pagina op onze website.
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COLOFON
'De Engelse Springer' is het clubblad van de Engelse Springer Spaniël Club Nederland (ESSCN)
Het clubblad verschijnt 4 x per jaar.
IBAN: NL62INGB0004306092   BIC: INGBNL2A
t.n.v. Engelse Springer Spaniël Club Nederland, 
Wijmers 16, 1608 HK Wijdenes.
Kamer van Koophandel nr. V122070 te Arnhem.
 

Kopij voor het volgende clubblad s.v.p vóór  10 februari 2020 naar:
                            ►S.T. Leidner, Nieuwe Laaklaan 9, 3881 MH PUTTEN . Tel: 0648720661/0355417096
                            e-mail: s.leidner@esscn.nl of sandra.leidner@woutworks.nl
 
 
 
 

 

BESTUUR EN COMMISSIES
BESTUUR:
Voorzitter
Penningmeester/
Vicevoorzitter          
Secretaris                          
Leden                  
 
 
Ledenadministratie         
 
COMMISSIES:
Jachtcommissie 
    Secretaris                 
    Voorzitter a.i.
    Penningmeester 
    Leden   
 
 
Activiteitencommissie 
          
 
Geschillencommissie 
 
 
Gezondheidscommissie/
Database
 
 
 
Redactie clubblad
Redactie Website/
facebook

  
: René Eckhardt; r.eckhardt@esscn.nl; tel.: 06-53949984
: Leontien Bouchier; l.bouchier@esscn.nl; tel.: 0651478410
 
: W. de Rooy; info@esscn.nl; tel.; 0229-503272
: S.T. Leidner; s.leidner@esscn.nl; tel.: 035-5417096
: Vacature
 
: B. Puylaert, admesscnl@gmail.com
 
 
: info@jachtcommissiesun.nl
: Peter Tervoort; peter.tervoort@gmail.com
: M. Groenewegen; mgroenewegen@outlook.com
: Elly van Wijngaarden
: John van Aart
: René Smit
 
: S.T. Leidner, s.leidner@esscn.nl
: Vacature
 
: H.G.C. Schattenberg, tel. 0342-464483,
: M.W.V. Schoolmeesters
 
: Natalie Brons, n.brons@esscn.nl
: Debby Barnes
: Annemie Koolen
: Bart Krijgsman
 
: S.T. Leidner; s.leidner@esscn.nl
: Bart Krijgsman;Website beheerder: website@esscn.nl

E-mail bestemd voor de website graag sturen naar
website@esscn.nl
 
Ingezonden kopij:
Bestuur en redactie zijn niet verantwoordelijk voor de in-
houd van advertenties en ingezonden stukken, maar kun-
nen deze wel weigeren indien de inhoud strijdig is met de
doelstelling en de regels van de Engelse Springer Spaniël
Club Nederland. De redactie behoudt zich het recht  voor
om ingezonden stukken, in overleg met de inzender, in te
korten of, als meerdere stukken dezelfde strekking hebben,
niet te plaatsen. Overname van artikelen uit dit blad mag
alleen na toestemming van de redactie.

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
FOTO VOORKANT: Springer met dummy. Foto: Emmy
Breure (Teksvaart Photography)
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VAN HET BESTUUR
 
Voor u ligt alweer het laatste clubblad van 2019 en dit keer is de eer aan mij als secretaris om dit
voorwoord te schrijven. Zo tegen het einde van het jaar is het goed om even terug te blikken op wat er
zoal is gebeurd. Voor zowel de show, als voor de jacht is het een heel succesvol jaar geweest, met op
showgebied zelfs een aantal internationale successen.
 
Ook kunnen we terugkijken op een geslaagde Springerdag in mei, en zijn we trots op onze website die
weer helemaal up-to-date is en op de database waaraan het afgelopen jaar hard is gewerkt en waarvan
in binnen- en buitenland veel gebruik wordt gemaakt.
 

Maar natuurlijk kijken we ook vooruit naar 2020, het jaar waarin we het 40-jarig bestaan van onze vereniging vieren. Tot
1980 maakten ook de springer spaniëls deel uit van de Spaniel Club Nederland, maar er bleek behoefte te zijn aan een
eigen vereniging. In deze afgelopen 40 jaar zijn weliswaar de verschillen groter geworden tussen het showtype en het
jachttype, maar beide lijnen met elk hun eigen kwaliteiten zijn vertegenwoordigd in onze vereniging en daar zijn we trots
op. Een mooie reden voor een feest dat we gaan vieren op 13 september a.s. in Lochem en we hopen op deze dag vele
van onze leden te kunnen begroeten.
 
Via het clubblad, onze website en onze Facebook-pagina houden we u op de hoogte van onze plannen. Ook zijn we nog
op zoek naar mensen die zich willen inzetten, en met ons mee willen helpen om van deze Jubileumspringerdag een
onvergetelijke dag te maken. En natuurlijk zijn gulle giften, voor deze toch wel dure dag, bijzonder welkom.
 
Ook bent u van harte welkom op onze traditionele Nieuwjaarswandeling op  ** januari a.s. Informatie over deze wande-
ling met aansluitend een gezellige lunch vindt u verderop in dit clubblad.
 
Rest mij nog om u namens het bestuur fijne feestdagen en een goed, gezond en feestelijk 2020 toe te wensen met heel
veel springerplezier!
 
Namens het bestuur, Willemien de Rooy.
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NIEUWJAARSWANDELING SAMEN MET HET BESTUUR! 

 
Zondag 19 januari 2020,  aanvang 11.00 uur 

Restaurant ‘Greenfields te Baarn 

Amsterdamsestraatweg 42 te BAARN 

Tel. 035-5412576 / 5435449 

 
Op zondag 19 januari houden wij een Nieuwjaarswandeling met aansluitend een Lunchbuffet. 
We verzamelen om 11.00 uur bij ‘Restaurant Greenfields’ waar het bestuur u ontvangt met een 
heerlijk kopje koffie en taart. 
 

Om 12.00 uur vertrekken we dan voor een flinke wandeling. Het is een beetje afhankelijk van het weer 
hoe we gaan lopen. Is het erg koud zonder dat het vriest, dan zullen we de vijvers van ‘Kasteel 
Groeneveld’ mijden, en gaan we door de bossen van de Hooge Vuursche. Maar ligt er sneeuw en/of 
ijs dat stevig genoeg is, dan is een wandeling door het park prachtig.  
In ieder geval zullen wij en de honden volop genieten. 
 

Als we om ongeveer 13.30 uur terug komen in het restaurant, kunt u gebruik 
maken van een heerlijk lunchbuffet bestaande uit soep, luxe broodjes, salades en 
koffie, thee, jus d’orange enz. 
 
De kosten van het lunchbuffet zijn € 16,50. Kinderen € 9,50.  
Betalingen graag vooraf op rekening van de ESSCN: 
IBAN: NL62INGB000436092 ovv. Nieuwjaarslunch 2019 
 

Wegens grote drukte in het restaurant wordt u verzocht de 
honden in de auto te laten!!! 

 

Wilt u alleen deelnemen aan het lunchbuffet, dan kan dat natuurlijk ook. Graag even 
aanmelden!  
Wilt u alleen mee gaan wandelen, dan hoeft u zich niet op te geven. Maar zorgt u er dan wel 
voor om op tijd aanwezig te zijn. 
 
 

Het bestuur probeert zoveel mogelijk aanwezig te zijn, om samen met u het glas te heffen op een 
vrolijk en sportief Springerjaar. 
 

In verband met reservering graag aanmelden bij: 
Sandra Leidner, Nieuwe Laaklaan 9, 3881 MH PUTTEN. Telefoon: 0648720661 of 0355417096 
U kunt zich ook opgeven per e-mail: sandra.leidner@woutworks.nl of info@esscn.nl. Ook kunt u even 
het inschrijfformulier invullen.  

 

U KOMT TOCH OOK!! 
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WIJ DOEN MEE MET DE NIEUWJAARSLUNCHWANDELING: 
 

Naam    : …….………………………………………………………………………………………………………………… 
 
Adres    : ……………………………………………….....................Woonplaats : ………………………………………. 
 
Aantal deelnemende volwassenen  :               ………………. X   €. 16,50   =  € …….............. 
 

Aantal deelnemende kinderen onder 8 jaar :   ………………..X   €    9,50   =  € ……….......... 
 

Totaal over te maken :                                                                                       €  …………….. 
 

 
Tegelijkertijd maak ik de totaalkosten ad  €  ……………    over op: 

 
IBAN:NL62INGB0004306092 tnv. Engelse Springer Spaniël Club Nederland,  

Wijmers 16, 1608 HK Wijdenes 
Onder vermelding van: Nieuwjaarslunch 2020 

 
 
 
ROUTE BESCHRIJVING 
➢ Vanaf de snelweg A1: 
Komende vanaf de snelweg A1 neemt u afslag 10 "Baarn-Noord/Soest".  
U volgt de borden richting Soest en Baarn. Vanuit de richting Amsterdam gaat op de eerste rotonde rechtdoor 
richting Baarn/Soest. Vanuit de richting Amersfoort gaat u op de eerste rotonde linksaf richting Baarn/Soest. Op 
de tweede rotonde, Escher-rotonde, gaat u 3/5 linksaf en rijdt u de Drakenburgerweg op. Vervolgens gaat u de 
eerste weg rechts: Chopinlaan. Na ca. 150 meter vindt u de parkeerplaats aan uw rechterhand.  
Alternatief: Ga op de Escher-rotonde rechtdoor, richting Soest. Links ziet u ons restaurant. Naast het 
restaurant is een Shell Express, u gaat hier linksaf. Via de Shell Express rijdt u de parkeerterrein op. 
➢ Vanuit de richting Soest en Amersfoort 
Vanuit Soest neemt u de N221 langs Paleis Soestdijk. Bij de eerste verkeerslichten na het Paleis gaat u 
rechtdoor de Amsterdamsestraatweg op. Het restaurant ziet u na enkele kilometers aan uw rechterhand (wit 
pand met groene markiezen). Ga vóór het restaurant rechtsaf het Shell pompstation op. Hierachter bevindt zich 
de parkeerplaats.  

 



   MEDEDELINGEN VAN HET BESTUUR

AFSCHEID VAN YVONNE TUIN
 
Bijna al onze leden zullen haar naam wel kennen, want nieuwe leden kregen altijd een welkomst-
brief van haar. Yvonne Tuin heeft jarenlang trouw onze ledenadministratie verzorgd.
Begin dit jaar gaf zij aan haar taken over te willen dragen en als dank voor al haar inzet was een
cadeau dan ook wel op zijn plaats. We hopen dat de wijn uit de karaf en de glazen met daarop
ons nieuwe logo haar goed zullen smaken.  In het vorige clubblad heeft u kunnen lezen dat haar
taken inmiddels zijn overgenomen door Bernadette Puylaert.
 
Willemien de Rooy, namens het bestuur.

JUBILEUM ESSCN OP ZONDAG 13 SEPTEMBER 2020 TE
LOCHEM
Op 26 november is de aftrap gegeven voor het 40-jarig jubileum van de ESSCN in 2020.
 
9 Enthousiaste leden uit alle geledingen van onze vereniging zaten rond de tafel om met elkaar ideeën uit te werken
voor dit gedenkwaardige jubileum.
 
De datum waarop we dit gaan vieren staat nu vast. Zondag 13 september 2020, en we hebben ook een prachtige loca-
tie gevonden. Het mooie terrein met vele voorzieningen van de Waltakke te Lochem. Tijdens deze dag willen we aan
onze leden en aan geïnteresseerden laten zien hoe veelzijdig ons ras is. Er komen dan ook activiteiten voor alle soorten
Springers en hun eigenaren. We beginnen de dag met een kampioenschapsclubmatch, een exterieurshow waarop ie-
dereen zijn eigen allermooiste en liefste Springer kan laten keuren door een officiële keurmeester. Springers uit de zo-
genaamde werklijnen kunnen deelnemen in de speciale gebruikshondenklasse als zij een kwalificatie behaald hebben
tijdens een veldwedstrijd.
 
Ook de jachtkwaliteiten komen uitgebreid aan bod. De Jachtcommissie van de ESSCN zal demonstraties geven van wat
er tijdens de jacht wordt verwacht van een Engelse Springer en hierbij kunnen natuurlijk ook honden uit showlijnen laten
zien dat zij prima kunnen apporteren.
 
Voor de meeste leden van onze vereniging is hun trouwe maatje  "gewoon" huishond, en ook voor hen zal er genoeg te
zijn. We denken aan speurwerk/detectie, aan hersenwerk, aan behendigheid en natuurlijk aan heel veel gezelligheid met
elkaar, waarbij we 40 jaar aan herinneringen kunnen ophalen en uitwisselen.
 
Join the team! Wie ons wil helpen met de verdere voorbereidingen van de festiviteiten en wie met ons wil
meedenken over de evt. activiteiten, is van harte welkom. Interesse om je aan te sluiten bij dit enthousiaste
team? Stuur dan een berichtje aan: info@esscn.nl
 
Willemien de Rooy, namens het bestuur.

Foto: Sofie Vranckaert
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ACTIVITEITEN ORGANISEREN?! JA NATUURLIJK!
Graag promoot het bestuur de organisatie van activiteiten door leden. Leden beschikken vaak over specifieke kennis,
hebben een spontaan idee of hebben eigen netwerken. Graag promoten wij activiteiten die hieruit ontstaan. Het kan hier
om regionale activiteiten gaan, maar ook bijvoorbeeld landelijk. Heb je een idee dat met financiële ondersteuning vanuit
de vereniging tot een mooie activiteit kan uitgroeien, benader ons dan met een voorstel en een specificatie van het be-
nodigde budget.
 
In dit voorstel zien wij graag de volgende onderwerpen geadresseerd:
Toelichting op de activiteit.
Initiatiefnemer (en indien van toepassing betrokken organiserende partijen).
Locatie en datum van de activiteit.
Aantal leden of mogelijke toekomstige leden dat hiermee wordt bereikt.
Benodigde budget.
 
Wij zullen een aanvraagformulier ter beschikking stellen via de ESSCN website.
 
Wij zullen het voorstel evalueren op basis van de volgende punten:
Hoe past het voorstel binnen de doelstelling van de vereniging (zie doelstelling statuten)
Hoe verhouden de voorgestelde activiteit zich met al lopende activiteiten.
Hoe verhoud het aangevraagde budget zich tot bovengenoemde punten. [Tekstvak: Artikel 2.1 van onze statuten. De
vereniging heeft ten doel: a. de instandhouding en verbetering van het ras Engelse Springer Spaniëls; b. de bevordering
van de gezondheid en het welzijn van de tot dit ras behorende honden in het algemeen en het voorkomen en bestrijden
van erfelijke gebreken binnen dit ras in het bijzonder; c. het bevorderen van het contact tussen fokkers en liefhebbers
van Engelse Springer Spaniëls.]
 
Namens het bestuur, Leontien Bouchier.

Asia, samen met haar tante Bibi. Foto: Debby de Graaf.
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VAN DE REDACTIE
 
Lieve springervrienden,
 
Het is maandag 16 de-
cember en ik leg de laat-
ste hand aan het clubblad.
En wat een dik clubblad is
het geworden! Het heeft

me wel veel moeite gekost, omdat ik een aantal weken
geleden, tijdens een wandeling met de honden, mijn bo-
venarm heb gebroken. Een zeer langdurige en pijnlijke
revalidatie volgt. Toch wilde ik graag dit clubblad klaar
krijgen vóór de Kerst, maar of dat gelukt is, weet ik niet. Dit
hangt af of Editoo alles snel verwerkt, en de post de bladen
snel versturen. Vanaf vandaag is het in ieder geval uit mijn
handen en kan ik er niets meer aan doen.
 
Het clubblad staat vol met jachtverslagen en ook van de
showkant zijn er leuke verhalen. Veel ruimte voor andere
kopij is er niet. Het blad is al dikker dan het eigelijk mag zijn.
Fantastich dat iedereen zoveel heeft ingestuurd en met
zulke mooie foto's!
 
Volgend jaar houden we ons 40 jarig jubileum. Daarover
kunt u alles lezen waar wij mee bezig zijn. Het zou ook erg
leuk zijn om en jubileumbladblad uit te kunnen brengen,
maar ook daarvoor hebben wij uw hulp nodig.
Heeft u nog verhalen over vroeger en/of mooie foto's uit de
oude doos, wilt u die dan naar ons toesturen. Misschien
kunnen we daar dn wat mee doen. Ook suggesties zijn
welkom.

Graag kopij opsturen naar de redactie! Wanneer er een
jubileumeditie komt, is nog niet bekend. Maar 40 jaar
ESSCN moet toch heel
veel herinneringen ople-
veren, waar we wat mee
kunnen doen!
 
Ik wens u en uw Springer
heel fijne feestdagen, en
denkt u eraan dat de hon-
den al dat vuurwerk, dat
wij zo leuk vinden, echt
geen lolletje vinden.
 
Ik wens u veel leesplezier!
Sandra Leidner (redactie)

REDACTIEADRES
 
Het volgende clubblad zal in maart
2020 verschijnen en de redactie
maakt de leden erop attent dat de
kopij vóór 19 februari 2020 naar de
redactie gezonden moet worden.         

 
Het redactieadres:
S.T. Leidner, Nieuwe Laaklaan 9,  3881 MH  PUTTEN
Tel.nr.: 03554-17096 / GSM: 06 48720661 
E-mail: sandra.leidner@woutworks.nl

Deze foto van een springende Phoebe over een boomstam, gemaakt door Jessica van Besauw, vinden we zo mooi! Jolanda
Sijbrandij
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Wij passen regelmatig op onze klein-hond Kareltje (pup van onze dochter, gefokt door Ruud Woning). Vaak levert het hele
gezellige plaatjes op met onze Swiebe (6 jr) en Kwiebus(3 jr)
Petra Smit

 
 

Beste mensen, we mogen zeggen dat we met de Engelse Springer Spaniël Database goed bezig zijn.  
Het is niet alleen meer een database voor ESS van de UK en NL. Maar het is een internationale database aan het 
worden. Verzoeken worden ingeschoten vanuit Australië, Amerika en de Scandinavische landen. 
 
We (de administrator medewerkers) krijgen daarnaast ook steeds meer mogelijkheden controles uit te voeren of 
verzoeken valide zijn. En de communicatie tussen de database beheerders van andere landen begint ook op gang  te 
komen. 
 
Inmiddels zitten we op 25587 gevalideerde registraties. Daarnaast komen dagelijks verzoeken binnen. Dit varieert van 
10 tot 102 ingediende verzoeken. Dit zijn behoorlijke aantallen. En toch hopen we de komende tijd zeker verder te 
groeien. In de ESS database staan 270 geregistreerde Springer met landcode NL. Let op, er staan 4884 Springers met 
een NHSB nummer geregistreerd.  
 
Het zou prachtig zijn als de landcode ook wordt ingevuld. Daarom het verzoek niet alleen de landcode in te vullen, maar 
alle beschikbare in formatie. Zo ook de uitslagen van de heupen en ogen. Wel zo belangrijk voor onze Springers 
spanieldatabase@gmail.com. Verder kan aangegeven worden welke prijzen Uw Engelse Springer Spaniël heeft 
gewonnen. Let wel, om een dergelijk verzoek te valideren is het verstandig de uitslagen naar ons op te sturen naar. 
 
Kortom, dien een ESS database-verzoek zo volledig mogelijk in.  
Andere eigenaren van Engelse Springer Spaniëls zijn u dankbaar en wij (admin) ook. 
 
We verwachten binnenkort over te stappen naar een nieuwere versie van het tool. Hier zijn al gesprekken over geweest. 
De planning was november van dit jaar. Helaas hebben we dat niet gehaald. Met de nieuwe versie van de database 
kunnen we ook meer registreren. Dan wordt het versturen van de documenten via mail overbodig.  Eén van de nieuwe 
functionaliteiten is het uploaden van documenten bij het verzoek. Als we een volledig beeld hebben welke functionaliteit 
nieuw, gewijzigd of verdwenen is, komt dat op de website van ESSCN.nl  en in het volgende clubblad te staan. 
 
Vanuit de administrators wensen we iedereen een mooi, goed en succesvol 2020. 
 
 
Groet, Debbie, Annemie en Bart 
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WELKOM AAN BOORD,
ASIA!
Met trots verwelkomen wij Asia “Tenderness Tamaam” in
ons team.
 
Wat een heerlijke open en vrolijke pup! Ze onderzoekt en
observeert alles, en doet dit vaak met de o zo vertederende
“springergrijns”. Het zien van een grijnzende Springer blijft
speciaal!
 
Asia komt uit Polen, uit een combinatie van Engelse en
Scandinavische lijnen, waar wij erg enthousiast over zijn.
Onze Bibi, “Sense And Sensibility Tamaam”, is Asia’s tante.

 Asia, 10 weken oud, foto Debby de Graaf.

Asia in de tuin, foto: Debby de Graaf.

Asia 15 weken oud, foto: Debby de Graaf.

We waren eigenlijk van plan om volgend jaar een zwart/
witte Springer aan ons team toe te voegen, maar toen
Asia’s fokster ons foto’s van een zeven weken oude Asia
stuurde, waren we op slag verliefd!
 
We waren al lang fan van Asia’s vader “CH Glamorly Ginnie
The Pooh”, en zijn blij dat we nu een dochter van hem bij
ons thuis hebben. Ze heeft haar trotse, intelligente blik van
hem. 
 
Asia is zwart/wit met tan en we kijken er erg naar uit om
plannen voor haar toekomst te maken! Ze is ongetwijfeld
een mooie aanvulling op onze nieuwe lijn waar we vanaf
volgend jaar hopelijk mee zullen beginnen. 
 
Debby de Graaf

Phoebe heeft plezier tijdens de training.
Foto: Jolanda Sijbrandij.
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Foto: Ricky Lochs- Romans/ IMAGINA A GREAT FU
TURE AVENDESORA (10mnd)

Maurits in Maastricht.

NIET VERWACHT, MAAR
TOCH GEKREGEN… 
Maurits blijft mij (en vele anderen) verbazen.
Na een fantastische puppyklas-periode begint het in de
jeugdklasse dan weer van voor af aan. Geen verwachtin-
gen, we zien wel.
 
Vanaf de Limburgia show in Echt.
Eerste keer jeugdklasse: Onder de keurmeester Ricky
Lochs- Romans wordt hij eerst beste jeugdhond geplaatst
met zijn eerste Jeugd CAC, toen beste reu en vervolgens
BOB. Dit was een duidelijke “niet verwacht, maar toch ge-
kregen…..” in de erering zit hij vervolgens in rasgroep 8 bij
de laatste 5 TROTS!!

 
Vervolgens INT. Dogshow Rotterdam:
Keurmeester mevrouw Mcgarry- Beatti, hele lieve vrouw en
heeft Maurits beloond met zijn 2de Jeugd CAC en reserve
reu.
Toen de eerste keer een heel weekend, 2 dagen show. INT.
Dogshow Maastricht. Voor een jonge hond is dit echt een
onderneming. Al die prikkels en dan ook nog eens slapen
in een hotel.
Maar hij deed het geweldig, als een volleerde showhond
stond hij daar 2 dagen te stralen.
Zaterdag onder keurmeester mevrouw Giura wordt hij
wederom beloond met een jeugd CAC, vervolgens beste
reu en als klap op de vuurpijl BOB. In de erering voor zowel
de jeugdhonden als voor rasgroep 8, dit is voor een jonge
hond na een volle dag show echt heel vermoeiend. Maar
hij heeft tussentijds veel geslapen en ik moet zeggen
Maurits stond s ’middags fris en fruitig zijn ding te doen.
In de groepskeurig schopt hij het tot de laatste 6, in de jeugd
keuring wordt hij helaas niet verder geselecteerd dan ook
de beste 6.
 
Zondag, dag 2, Keurmeester Dinanda Mensink, Zoals ze
schreef in zijn verslag," Maurits ging met allure door de
ring". Ze heeft hem ook dik beloond met een jeugd CAC,
beste reu en BOB. In de erering heeft hij voor de jeugdhon-
den groep 8 zelfs als eerste weten te plaatsen. In de keuring

voor rasgroep 8 wordt hij wederom bij de laatste 6 geselec-
teerd.
In dit weekend is Maurits-  NLJ. Ch. IMAGINE A GREAT
FUTURE AVENDESORA- dan ook officieel Nederlands
jeugd kampioen geworden. Maurits is nog geen 13 maan-
den en heeft al 4 JCAC, 4 CAC en 3x BOB in Nederland op
zijn naam staan.
 
Dit showjaar gaan we afsluiten op de Winner/ kerstshow in
Gorinchem eind december. Dit wordt ook tevens de laatste
keer jeugdklasse voor Maurits. 2020 wordt het weer een
nieuw begin in de tussenklasse.
 
Lieve Maurits je bent nog steeds een duiveltje, maar wel
een lieve……
 
Annemiek de Vries
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Maurits op de show, foto Annemiek de Vries.

EEN DAG MET EEN GOUDE
RANDJE!
Zaterdag 12 oktober gingen we met onze Abygail "BISS,
BIS, BVIS, Multi J-Ch, BJSgr, HVSgr, Multi Ch., Flinders
Chase v.d. Jorishoeve" naar de Herbstsieger Dortmund. 
 
Het was de eerste keer dat we met haar showden  in de
Veteranenklasse. 
Het was een lange zit, ik showde ook Max "BJISS I'm so
Precious v.d. Jorishoeve" in de sterk bezette jeugdklasse.
Hij kreeg een mooie 3 uitmuntend. Abygail was aan de buurt
met nog een veteranenteef. Ze had er zin in, eerste zin van
de keurmeester was dat ze veel power heeft. 
Abygail werd eerste met 1 uitmuntend, VDH V-CAC, Club
V-CAC, Herbst Veteranen Siegerin. 
Ze moest daaarna nog tegen de beste veteranen reu en
dat won ze ook, op haar geweldige lopen zei de duitse
keurmeester. 
 
Toen was het nog langer wachten op de erering. 
In de voorring keek de keurmeester die de Best Veteraan
In Show zou keuren niet naar de  Spaniëls. Voordat we de
grote erering in gingen zei ik tegen Abygail, kom op meid,
ren voor papa Lanci. Ze liep zooo prachtig, en toen werd
ze geselecteerd bij de beste 6. 3 zouden er geplaatst
worden. Ik was al blij dat ze bij de beste 6 was.
 
De 3de en 2de plek waren al bezet, de spanning steeg ...
de speaker zei: BEST IN SHOW VETERAN IS THE ...
ENGLISH SPRINGER SPANIEL .. wow wat een ontlading.

ABYGAIL IN DORTMUND BEST IN SHOW!!

Ik hoorde Paul gillen, Abygail kreeg de kolder in de kop,
springen, rennen en whoowhoo-en. 
Zo geweldig .. net als papa Lanci, 1ste show in veteranen-
klasse en dan BEST IN SHOW worden. 
 
Het was zo emotioneel, we hebben gejankt, geproost met
sekt, op Abygail, op onze Lanci en Chad. Het was een
geweldige dag, met lieve, meelevende mensen naast ons,
een dag met een flinke gouden rand. 
 
Paul en Annemie Koolen
ESS v.d. Jorishoeve

ZWEEDS AVONTUUR.
Zoals ik al eens heb geschreven, gaat ons avontuur met
Phoebe en een nestje niet door. Daar hebben we ons
overheen gezet en het idee om nog een keer opnieuw te
beginnen was al snel geboren… Phoebe heeft ons in ieder
geval geleerd dat de Engelse Springer Spaniël toch echt
wel ons ras is!! Het medeleven van alle mensen die we
hebben leren kennen in dit wereldje was echt hartverwar-
mend! Er werd volop meegedacht en meegeleefd. Zo kwam
Debby met een berichtje op Facebook, dat er een fokster
uit Zweden nog iemand zocht voor haar pups. Een hele
leuke, mooie combinatie: GBSHCH NORDUCH Art-Wave’s
Standing Ovation for Allenie (Owen) X Beeline Run tot he
sun ( Nikkei). Dus we besloten om contact te maken met
haar. Dat contact was vanaf het eerste moment goed. Wij
legden uit wat wij wilden. Zij kon natuurlijk niet beloven, dat
onze wens erbij zou zitten, maar het afwachten kon begin-
nen. Maar liefst 10 pups werden er geboren, 5 reutjes en 5
teefjes! Dus de kans was groot dat er een mooi meisje voor
ons bij zou zitten. We werden goed op de hoogte gehouden,
maar voordat we een definitieve keuze wilden maken,
zouden we eigenlijk toch graag eerst een kijkje gaan ne-
men…en dat was absoluut geen probleem: er werd volop
meegedacht, zodat wij naast het pupbezoek ook nog iets
van Kopenhagen konden gaan zien.
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29 November vertrokken we, vol spanning, al vroeg in de
ochtend naar Kopenhagen. Vanuit daar stapten we op de
trein naar Helsingborg, waar Eva ons, samen met mama
Nikkei oppikte. Voor een teef, die 10 pups groot aan het
brengen is, zag zij er fantastisch goed uit! Eva kon, denk
ik, aan onze gezichten wel zien dat we heel graag de
puppy’s wilden zien! Dus daar gingen we eerst naar toe. 10
puppy’s, die net wakker waren! Dus vol energie en zin om
te spelen!

 
We wisten even niet waar we moesten kijken, zoveel leu-
kerds bij elkaar. Deze pups hadden zelfs de luxe, dat ze
een aparte speelkamer tot hun beschikking hebben en daar
konden wij naar hartenlust knuffelen en genieten van dit
spul… Ondertussen kookte Eva een heerlijke lunch voor
ons…wat een ontvangst!

 
Eva had zelf al een selectie gemaakt van 3 hondjes,
waarvan zij dacht dat die wel bij ons zouden passen. 1
Teefje had eigenlijk meteen onze voorkeur, gevolgd door
de tweede favoriet. Deze zaten dus ook in Eva’s top 3… In
overleg met Eva besloten nog te wachten met de definitie-
ve keuze, zodat Eva nog goed kon kijken naar het gangwerk
van de twee dametjes. Zij heeft er immers betere kijk op,
na ruim 40 jaar ervaring…

 
We dachten afscheid genomen te hebben, om de volgende
dag naar Kopenhagen terug te reizen. Maar in de ochtend
kregen we een berichtje, dat de pups lekker naar buiten
gingen. Op onze vraag of we dan nog even mochten komen
kijken, werd meteen enthousiast gereageerd! Ze bood te-
vens aan om ons daarna naar het station te rijden… Het
was een feestje om dat kleine spul te zien ontdekken! Niet
bang en zeer onderzoekend! Nikkei was ook helemaal blij
en daagde haar pups uit om te spelen. Ons gevoel was zo
goed! Hier zit ons hondje wel bij! We namen afscheid en
hebben nog heerlijk genoten van Kopenhagen!

 
Enkele dagen later kreeg ik een berichtje van Eva. De ei-
genaar van Owen was ook naar de pups komen kijken en
pikte daar dezelfde 2 dametjes uit, als erg mooie en goede
teefjes. Eva had besloten om ons het teefje te verkopen
wat onze nummer 1 was. De andere blijft bij haar in de buurt.
Ze zal vast gaan oefenen met “staan”, zodat ik dat thuis
weer verder kan gaan oefenen, want ook met dit meisje
willen wij graag gaan showen.
 
Tot zover de start van ons Zweeds-avontuur.... wordt
vervolgd!
 
Jolanda Sijbrandij

Phoebe in afwachting van haar nieuwe vriendinnetje, foto:
Jolanda Sijbrandij
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FAMILIE EN
VRIENDENREUNIE
Zaterdag 23 november was het zover, de v.d. Jorishoeve
familie en vriendendag. Ieder jaar hebben we een super
opkomst.
Dit jaar helaas zonder onze 2 mannen. 
Na een heerlijke wandeling, plonspartij voor de honden en
flink wat bijpraten met iedereen gingen we in het restaurant
wat eten en drinken. Honden welkom, die lagen allemaal
uitgeteld te snurken. 
We hadden op een tafeltje de foto van onze mannen, met
een roos en kaarsjes, ze waren er zo toch een beetje bij.
In een speech refereerde Paul dat zonder Lanci en Chad
er geen familiedagen zouden zijn, zij zijn onze stamvader
en stamopa. 

Familie-en vriendenreunie. 
Er is een foto gemaakt van alle nazaten van Amy, onze
stammoeder, die samen met haar bezitster Melanie weer
was gekomen. Amy is inmiddels ook al 12 jaar. Zij ligt met
gezicht naar fotograaf in het zand. 
 
Paul en ik kijken weer zeer tevreden, met een klein traantje,
terug naar een geweldige dag. Bedankt allemaal!!
 
Paul en Annemie Koolen
ESS v.d. Jorishoeve 

Lyndi “NL & BE JCH Barecho Hallelujah Moment”
brengt graag haar dag op de bank door!
Foto: Debby de Graaf.

Bibi “Sense And Sensibility Tamaam” op de Eurodogshow
in Kortrijk, België, waar ze haar tweede show in de junior
klasse had. Ze werd beste jeugd hond van het ras en eindig
de als BEST IN SHOW - 7 van een enorme, hoge kwali
teit, groep junioren.
 
Debby de Graaf, Foto door Julia Tu.

Cosby “SE U(U)CH JWW-18 Barecho Choose Me Or
Lose Me” BEST IN GROUP - 3 op de Eurodogshow in
Kortrijk, België.   Debby de Graaf.

16 December 2019



 

MAG IK EVEN VOORSTEL
LEN: MIJ NIEUWE SPRIN
GER ‘EMMETT’
Hallo, ik ben Sofie en heb mijn allereerste Engelse Springer
Spaniël gekocht.
Ik heb Emmett gekocht in Polen bij Lordsett. En ik geef toe,
vanaf het eerste moment dat ik hem zag, was ik meteen
verliefd op hem. Die schattige kop met sproetjes! Om te
smelten!

Ondertussen is Emmett 20 maanden oud, maar nog steeds
ben ik verliefd op hem. Emmett deelt zijn leven hier met een
bende Cockers. Dus genoeg leven in huis, en al zeker met
een Engelse Springer erbij!

We hebben in België een sessie spaniëltraining gevolgd.
Het begin van ons nieuw avontuur.
Emmett is een "pure showlijn" Springer dus we begonnen
met een bang hartje aan dit avontuur. Maar ik moet toege-
ven dat dit reuze meeviel en ik met open armen werd ont-
vangen tussen de werkspringertjes.
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Na deze sessie wist ik nu niet goed wat te doen met Emmett.
Ik had er veel aan gehad, maar Emmett nog veel meer.
Dus gingen we op zoek.
Privetraining??

 
Al snel bleek dat Emmett wel gek was op dummy’s alsook
op alles wat pluimen had. Hadden wij een nieuwe hobby?
We leerden heel wat bij. Emmett kreeg een opvoeding en
moest maar eens gaan luisteren naar mij. Maar hij had er
gewoon ook veel plezier aan. Quality time, hè! 
 
We hadden het geluk dat het een lekker weertje was en dat
ze ook enkele keren te water konden.
Emmett was dus ook een waterrat.

 
Ondertussen gingen wij uiteraard ook gewoon verder met
onze shows. Emmett doet het over het algemeen goed op
show. Maar eentje sprong er wel uit. In Augustus werd hij
best in show op de Sporting Spaniël Association in België,
waar wij een hele mooie grote beker kregen en een prach-
tige rozet.

 
Ik wil jullie alvast laten meegenieten van deze prachtige
foto’s.
En ik beloof om een vervolg te schrijven over dit avontuur,
want wij zijn nog niet uitgeschreven!
 
Lieve groeten, Sofie Vranckaert en Emmett,
www.amazingcockers.be

Phoebe apporteert een dummy.
Foto: Jolanda Sijbrandij
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ZELFGEMAAKTE CONFIT DE CANARD, 

GEKONFIJTE EENDENBOUTEN 
 
Confit de canard. Dat klinkt niet alleen delicieus, het ís ook echt zalig! De botermalse en tegelijkertijd krokante 
eendenboutjes zijn misschien wel het allerlekkerste Franse gerecht dat ik ken! 
 
Gelukkig zie je ze de laatste tijd steeds vaker op de kaart staan bij Nederlandse restaurants. Maar wist je dat je deze 
lekkernij ook heel makkelijk zelf kunt maken? Het enige dat je nodig hebt is een flinke stoofpan met dikke bodem én 
een paar vrije uren! Hieronder vertel ik je alles over confit de canard en ik geef je het complete recept. Maar eerst een 
foto om je alvast lekker te maken.  
Wat is confit de canard? 
Voor degenen die nog nooit van confit de canard gehoord hebben: dat is eendenvlees dat heel langzaam gegaard is 
in heet, maar niet kokend, gevogeltevet. Het vlees wordt daar verrukkelijk zacht en mals van. Deze manier van garen 
wordt konfijten genoemd. Minimaal een dag na het konfijten wordt het vlees opnieuw verwarmd totdat het velletje 
heerlijk krokant is.  
Meestal als je confit de canard bestelt in een restaurant krijg je de boutjes geserveerd. Vandaar dat ik de naam van 
het gerecht het liefst vertaal met 'gekonfijte eendenbouten'.  
Wat heb je nodig om zelf confit de canard te maken? 
In de eerste plaats: geduld! Het hele proces van het maken van confit neemt enkele dagen in beslag, vanaf het 
marineren tot en met het serveren. Maar dat betekent niet dat het jou veel tijd kost! Als je een goede pan met een 
dikke bodem en een vlamverdelertje gebruikt, heb je geen omkijken naar dit gerecht! En daarmee heb ik meteen 
verklapt dat je een goede stoofpan en een vlamverdeler nodig hebt (dat laatste natuurlijk alleen maar als je op gas 
kookt zoals ik). 
Tamme eendenbouten en ganzenvet voor confit de canard 
Neem rauwe tamme eendenbouten. En neem dan ook van de poulier meteen een paar blikken of potten ganzenvet 
mee. Omdat de eendenbouten helemaal onder het vet moeten staan als je ze konfijt, heb je wel 1,5 à 2 liter vet nodig 
voor 6 eendenbouten. Die portie is voldoende voor 6 personen.  
Je kunt ook eendenvet gebruiken voor confit, maar ganzenvet is gebruikelijker. Het is wit vet, dat hard is bij 
kamertemperatuur. Hieronder op de foto een schaaltje met ganzenvet. 
Na het konfijten hou je het merendeel van het vet over. Gooi het niet weg! Je kunt ganzenvet nog vele malen 
hergebruiken, een beetje zoals dat ook kan met frituurolie. Volg de link 'ganzenvet' om te ontdekken wat voor lekkers 
je er allemaal nog mee kunt maken! De belangrijkste benodigdheden heb je nu in huis. Kijk hieronder in het recept 
voor de complete lijst van ingrediënten. 
Eendenbouten marineren voor je confit de canard 
Vlees moet altijd eerst gemarineerd of gepekeld worden voordat je het kunt gaan konfijten. Ik denk dat je over het 
algemeen gewend bent je vlees te marineren in een natte marinade, maar droog marineren kan ook. Die laatste 
methode wordt gebruikt voor een confit. 
Hoe je dat doet? Je wrijft je eendenbouten in met een mengsel van zout, peper, tijmblaadjes en knoflook. Daarna leg 
je ze in een plastic zak, bijvoorbeeld een diepvrieszakje. Je voegt er nog een paar gekneusde jeneverbessen en twee 
laurierblaadjes aan toe en klaar! Belangrijk is dat je wat meer zout gebruikt dan dat je normaal toevoegt aan vlees dat 
je gaat braden. Dat zout trekt dan in het eendenvlees en onttrekt er meteen ook wat vocht aan. Maak je geen zorgen 
over een teveel aan ongezond zout: voordat je echt gaat konfijten verwijder je er weer een deel van! 
Sluit je diepvrieszakje en zorg er daarbij voor dat er zo weinig mogelijk lucht in het zakje zit. Leg het zakje 24 à 36 uur 
in de koelkast. 
Het konfijten van je eendenbouten 
Begin met het verwarmen van minimaal 1,5 liter ganzenvet. Het vet moet smelten, maar het hoeft nog niet meteen 
helemaal heet te worden.  
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Wrijf ondertussen een deel van het zout van de eendenbouten af. Leg de bouten samen met de kruiden en de 
knoflook in de pan bij het vet. Controleer of de bouten helemaal  onderstaan. Zo niet, dan kun je nog wat vet 
toevoegen. 
Verwarm het vet verder totdat het maximaal 85°C is. Als het ganzenvet te heet wordt, gaat het vlees tijdens het 
konfijten te veel van zijn sappen loslaten en dus uitdrogen. Dat wil je niet! Je kunt de temperatuur van het vet testen 
met een kookthermometer, maar dat hoeft niet echt. Als je je pan in dit stadium op een vlamverdelertje zet met het 
vuur laag, zul je zien dat het vet net niet gaat bubbelen; dan is de temperatuur goed. Je kunt indien nodig ook nog 
spelen met het deksel. Leg dat eventueel een beetje schuin op de pan in plaats van helemaal gesloten.  
Ga ervan uit dat het konfijten uren gaat duren; 2,5 à 3 uur is heel normaal. Een precieze tijdsduur is niet te geven, dus 
je moet je vlees na een uur of twee af en toe checken. De eendenbouten zijn klaar als het vlees net niet van het bot 
valt.  
Na het konfijten 
Neem je gare bouten na het konfijten even uit de pan en leg ze op een bord. Soms komt het voor dat de poelier een 
paar pennetjes van de veertjes heeft laten zitten. Veel koks gaan voor het marineren al met een pincet aan de slag om 
die pennetjes te verwijderen. Ik heb dat ook geprobeerd, maar dat blijkt niet eenvoudig te zijn. Die zitten in dat stadium 
nog flink vast. Het is natuurlijk niet voor niks dat de poelier ze er niet uit gekregen heeft. Het goede nieuws is dat die 
pennetjes na het konfijten mooi los zitten. Je trekt ze er zelfs met je vingers makkelijk uit. Doen dus! 
Daarna giet je het ganzenvet uit de pan over in een andere pan. Daarbij blijven alle bezinksels van kruiden of knoflook 
en nog wat vocht achter in de pan. Gooi dit weg en schenk het vet weer terug. Leg de bouten in het vet en laat het 
geheel afkoelen, na verloop van tijd in de koelkast. Langzaam maar zeker wordt het vet weer hard. Zorg er opnieuw 
voor dat de bouten helemaal onderstaan. Hoe dikker het laagje vet boven de bouten is, hoe beter je ze kunt 
conserveren. 
Eendenbouten konfijten om te conserveren 
En daarmee zijn we aangekomen bij de oorspronkelijke reden waarom er in Frankrijk al heel lang eendenvlees wordt 
gekonfijt. Het gare vlees blijft maandenlang goed als er minimaal 1,5 cm vet bovenop het vlees ligt. Dat was natuurlijk 
ideaal in vroeger tijden! De vetlaag sluit eventuele ziekmakers gewoon buiten! Als je je pan in de koelkast bewaart, 
kun je je bouten zelfs wel een halfjaar goed houden. Maar ik verzeker je: zo lang houden ze het nooit uit, want je kunt 
er niet van afblijven. 
Je confit de canard afmaken 
Laat je eendenbouten minimaal 24 uur in het vet staan alvorens ze verder te bereiden. De smaak wordt door het 
bewaren alsmaar dieper en interessanter. Op de dag van het serveren zet je je pan weer even op het vuur en laat het 
vet zachtjes smelten. Draai het vuur uit als je de gewenste portie makkelijk uit het vet kunt nemen. Doe dat heel 
voorzichtig zodat de supergare bouten niet uit elkaar vallen en het velletje mooi heel blijft.  
In dit stadium zijn de eendenboutvelletjes nog niet krokant genoeg om te serveren. Daar moet je dus nog aan werken. 
Hoe? 
Er zijn drie methodes om je eendenbouten op te warmen: onder de ovengrill, in een koekenpan of in een 
heteluchtoven. 
Eendenbouten onder de ovengrill 
Leg voor deze methode de bouten met de velkant naar boven op een ovenrooster bekleed met aluminiumfolie. Schuif 
het rooster vlak onder een hete grill en rooster de bouten totdat de velletjes krokant zijn. Dat duurt een minuut of acht. 
Tip: plaats wel een lekbak of braadslede onder je rooster om afdruipend vet op te vangen! 
Eendenbouten braden in de koekenpan 
Verwarm een paar eetlepels eendenvet in een koekenpan en leg de eendenbouten erin met de velkant naar beneden. 
Braad de eendenbouten totdat de velletjes krokant zijn en serveer ze. 
Eendenbouten bereiden in de heteluchtoven 
Deze methode heeft mijn voorkeur, wederom omdat je er geen omkijken naar hebt. Ondertussen kun jij rustig van je 
voorgerecht genieten. Verwarm je heteluchtoven voor tot 210°C. Leg je bouten met de velkant naar boven in een 
grote, lage ovenschaal of braadslede. Schep er een ruime hoeveelheid ganzenvet overheen. Zet de ovenschaal op 
een rooster net iets onder het midden van de oven. Zo kan de hete lucht er goed overheen blazen en ervoor zorgen 
dat de velletjes krokant worden. Na een dik kwartier is de klus geklaard zonder dat het je veel moeite gekost heeft! 
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VOORAANKONDIGING SPANIËL WORKING TESTEN 2020 
                                                                          Noteer alvast in uw agenda! 
Vooraankondiging Spaniël Working Testen 2020 
Noteer alvast in uw agenda!
 
De Jachtcommissie SUN is verheugd u te kunnen mededelen een drietal Spaniël Working Testen (SWT) te organiseren
in het voorjaar van 2020.
 
Twee nieuwe SWT’s op twee prachtige locaties in Nederland, het Limburgse Meijel en het Gelderse Winterswijk zullen
hiervan het decor zijn.
      •De SWT in Meijel zal plaatsvinden op zaterdag 7 Maart 2020.
      •De SWT in Winterswijk zal plaatsvinden op zaterdag 18 April 2020.
 
De inschrijving voor de SWT’s is open vanaf eind januari 2020 via MyOrweja. De exacte datum zal worden bekend gemaakt
op de website (www.jachtcommissiesun.nl ) en via de Facebook pagina van de Jachtcommissie SUN.
U kunt inschrijven in drie klasses;  Starters, novice en open.
 
Alle informatie over de officiële SWT kunt u vinden op de website van ORWEJA (www.orweja.nl)
 
De  derde en inmiddels wel bekende working test In het mooie Brabantse Alphen zal plaatsvinden op zaterdag 13 juni 2020.
 
Houd deze dagen vrij en noteer ze alvast  in uw agenda!
Meer info over deze 3 fantastische working testen in het volgende clubblad.
 
De Jachtcommissie SUN wenst u prettige feestdagen!

WORKING TEST VOOR SPANIËLS IN ALPHEN.
Op zaterdag 13 juni 2020 wordt voor de vijfde keer een workingtest voor Spaniëls georganiseerd in het Brabantse Alphen.
 
Bij een workingtest voor Spaniëls worden proeven uitgezet die zijn gericht op het specifieke werk van Spaniëls bij de
jacht op klein wild. Van Spaniëls wordt verwacht dat zij dichtbij de jager hun werk doen. Het zogenaamde jagen onder
het geweer en dat wil zeggen dat de hond op een afstand van twintig tot dertig meter van de jager zijn werk doet. Een
Spaniël moet het wild uit de dekking drijven en als het wild uit de dekking komt, dient een Spaniël steady te zijn. Als het
wild is geschoten moet het door de hond worden geapporteerd. Het apport bestaat uit diverse soorten haar- en veerwild.
 
In ons land wordt een Spaniël vaak gebruikt voor de praktijkjacht. Veel bosjachten met dekking in de vorm van kreupel-
hout, buntproppen, varens en bramenstruiken zijn het geschikte terrein voor een Spaniël. Dit geldt ook voor de begroei-
de wallen in een polderlandschap.
 
Het doel van deze workingtest is het beoordelen van het werk van een Spaniël uit de categorie Spaniëls. Dat zijn de
Cocker Spaniëls uit rubriek II.A, de Waterspaniëls uit rubriek II.C en de overige spaniëlrassen uit rubriek II.C.
 
Bij de workingtest in Alphen willen we leuke en uitdagende proeven uitzetten die voorjagers met hun hond veel plezier
geven. Vanzelf leidt dit dan tot een gezellige dag met veel bekenden en gelijkgestemden.
 
In de uitgave van ons clubblad van maart 2020 zal informatie worden gegeven over de wijze waarop u kunt inschrijven.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

WIE VINDT HET LEUK OM SAMEN MET ONS EEN FEESTJE TE BOUWEN? 

  

De ESSCN viert in 2020 haar 40-jarig bestaan. Reden voor een 

feest dus! Maar een feest vier je niet alleen, een feest bouw je met 

elkaar, in dit geval met enthousiaste springervrienden. Wilt u ons 

helpen, laat het even weten! Binnenkort overleg bijeenkomst. 

 

                    Help ons en geef u op!!   www. info@esscn.nl 
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CERTIFICAATDAG "ZEL
HEM" IN VRAGENDER, 7
SEPTEMBER 2019
Wat gaat de dag ons brengen vandaag ?
 
Het weer beloofd ons niet veel goeds vandaag, regen en
onweer is er voorspeld.
 
4.30 uur de wekker gaat af, stap uit mijn bed om met mijn
maatje Scott een reutje van 1,5 jaar vol goede moed te
vertrekken naar Vragender wat 160 km verder van mijn huis
vandaan ligt. Na koffie te hebben gezet en wat te hebben
gegeten,was het tijd om mijn plunje te pakken. CHECK:
Koffie broodjes etc. etc. en niet te vergeten Scott mijn maatje
die al kwispelend stond te wachten.
 
Het was rustig op de weg. Rond de klok van 8.30 uur
kwamen we aan in Vragender. Er waren al veel voorjagers
met hond aanwezig bij de altijd gezellige jachthut. Koffie en
thee was al gezet door de gastvrije Jan. En niet te vergeten
de heerlijke krentenbol  (dus had zelf eigenlijk geen brood-
jes mee hoeven te nemen). Nadat iedereen aanwezig was
en met elkaar kennis hadden gemaakt (waarbij mij opviel
dat er veel nieuwe gezichten bij waren) kregen we van Elly
van Wijngaarden te horen wat ons ongeveer deze dag te
wachten stond. Vanwege de droogte stond er geen water
in de vijver voor het waterwerk in de Zelhem.  Renè Smit
en zijn combinatie stelde zijn jachtveld beschikbaar in
Vragender, daardoor konden we toch in de buurt van Zel-
hem  onze proeven doen. Op naar het veld!

Uitleg door de keurmeesters in de ochtend.

Wachten op het verloren apport.

 
We waren met 15 honden:  1 Wetterhoun,  11 Springers en
3 Cockers. Onze keurmeesters van vandaag waren René
Smit en Marcel Dons. Bij de wedstrijden wist ik ongeveer
wel wat voor terrein we hier altijd hadden, maar deze
proeven zijn op hetzelfde jachtveld maar op andere plaat-
sen uitgezet. Na enig uitleg van Marcel Dons konden we
beginnen aan de eerste proef. Volgen aan de lijn in de vorm
van een achtje, daarna vooruit sturen en komen op bevel.
Bij de meesten honden ging dit goed!!  Toch bij enkele
hondjes ging het wat moeilijker met vooruit sturen.

Ze moeten namelijk ongeveer 30 meter van je vandaan
gaan, voordat je ze mag terug fluiten/roepen.  Maar geluk-
kig alle honden waren door naar proef 2. Jagen in lichte
dekking, zitten op de fluit, daarna verder jagen en steady/-
zitten op schot, waarna een konijn wordt gegooid. In prin-
cipe kan iedere hond het konijn zien vallen. Alleen mijn hond
Scott heeft de neiging om naar mij te kijken als ik hem
steady zet en ziet dan het wild niet vallen. Wat dan weer
problemen geeft met apporteren. Maar gelukkig snel bin-
nen. Nu maar hopen dat de keurmeesters het voor iedere
hond en voorjagers een voldoende vindt om verder mogen
te gaan voor het jagen in dichte dekking. Maar dan moeten
de honden eerst de proef van het waterwerk zien door te
komen. Zover als ik mijn hond ken moet dat geen problemen
geven. BUT YOU NEVER KNOW!!!!! Na weer enig uitleg
van Marcel Dons gaan we naar een prachtige ven, dat
onbegrijpelijk nog mooi vol stond met water. Dus in de
Achterhoek hebben ze nog genoeg hemelwater gehad in
de zomer. Proef is als volgt; hond naast je zetten, op onge-
veer 20 meter van de hond wordt er geschoten en een eend
valt in het water. Hond moet steady zijn op schot. Na een
teken van de keurmeester mag de eend worden geappor-
teerd en netjes worden afgegeven aan de voorjager. Bij de
meeste honden was dit een voldoende. Behalve bij hond
Alix van Annelies wilde het maar niet lukken. Helaas…. En
dan weet je al eigenlijk dat je s`middags in de zware dekking
ook geen kans meer krijgt.

 
12.00 uur PAUZE.
Na toch een ochtend waar  spanning inzit even ontspanning
met wat eten en drinken. En om wat bij te kletsen met de
deelnemers hoe het bij hun allemaal is gegaan.  Het mooie
hiervan vindt ik, om weer nieuwe voorjagers met hun hond
te spreken. Zoals Denise met haar hond Joey uit het Bra-
bantse Eersel  die met  haar vader was mee gekomen om
voor de eerste keer mee te doen. Totaal nog geen ervarin-
gen met wat er van een voorjager met hond wordt verwacht.
 
Om 13.00 uur we gaan beginnen aan de middagproeven.
De spanning stijgt wanneer we te horen krijgen wie er door
zijn naar de proef in zware dekking.  STILTE….. Marcel
Dons komt met de nummers:  1-2-4-5-8-9-10-11-12-13-en
15 gaan door. Jagen in dichte dekking en steady op een
geworpen konijn. Het  is een paar minuten rijden om aan
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te komen bij de zware dekking wat hoofdzakelijk alleen maar
bramen zijn. Dus een goede test voor de voorjager met zijn
hond. De proef is als volgt; honden moeten laten zien dat
ze vol passie de dekking willen aannemen, om van daaruit
het wild (konijn) uit te kunnen jagen (stoten). Dat is aan het
einde van het driftje, daar wordt dan een konijn gegooid
voor de neus van de hond plus een schot.  Hond moet
steady zijn en het konijn niet apporteren. Voorjager moet
dan de hond aanlijnen. Nr 1 Bertrand moet als eerste be-
ginnen. Stoot binnen een ½ min. konijn op, hond Lucy er-
achter aan. Dus niet steady, maar wel een mooi punt. Mag
dan ook de proef verder afmaken die prima verloopt. Als
toeschouwer of voorjager was het moeilijk te zien hoe hun
honden werkten. Voor mijzelf met  Scott  ging het na beho-
ren, maar echt tevreden was ik niet. Ik leg de lat erg hoog 
voor mijzelf en de hond.

 
Uiteindelijk gingen na het jagen in de dichte dekking 7
honden door naar de laatste proef; verloren zoek van een
konijn. Vier voorjagers waren teleurgesteld. Waaronder ook
Baukje met hond Wood-View die voor de 2de keer net niet
door is. JAMMER….. Voor de twee Cockertjes van Gerrit
en Paul was het allemaal iets teveel  deze dag.

Moment of Triomph!

Waterapport.

Laatste proef verloren zoek op een konijn . Ongeveer op
30 à 35 meter lag een geschoten konijn in het bos. Hond
Lucy van Bertrand  mocht als eerste maar kreeg het konijn
niet binnen, bleek niet diep genoeg te gaan en bleef telkens
hangen op 15 a 20 meter. Helaas geen jachtcertificaat.
Jammer want hond Lucy bleek achteraf wel het mooiste  te
jagen. Nummer 2, Diana met hond Dora. GELUKKIG !!  die
brengt het konijn mooi binnen .  OOOOOO, wat was ze blij,
dit was achteraf te begrijpen. Maar gelukkig zijn wij mannen
en vrouwen er dan om haar te troosten en te feliciteren.
Daarna brachten alle 5 honden het konijn binnen. Zo ook
mijn maatje Scott. Dus toch geen 160 km voor niks gereden.
 
Wat ik nog wel even wil zeggen is dit, ik heb velen jaren 
ervaringen met dit spel en de veldwedstrijden. Maar het is
en blijft nog steeds spannend keer op keer. Een hond is
ook maar een hond, en je moet altijd maar afwachten of de
hond zijn dag wel heeft. Dus al met al een geweldige dag
in Vragender.  6 jachtcertificaten  en 5 africhtcertificaten
(waarvan Peter Tervoort met hond Basil en Edgar 2 jacht-
certificaten in ontvangst mocht nemen). Na een paar
drankjes met een overheerlijke rijsttafel bereid door Jan
weer terug  160 km naar Gilze in Brabant. Op de terugweg
nog nagenietend laat ik alle proeven en deze dag  nog even
de revue   passeren . TROTS op mijn maatje Scott.
 
Was dit nog vergeten te melden. We hebben geweldig weer
gehad geen DRUP regen, alleen maar ZON. En hebben ze
bij KNMI gelukkig  er  vandaag weer eens behoorlijk naast
gezeten.
 
Henk van den Ouweland, foto's Elly van Wijngaarden
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VELDWEDSTRIJD VESSEM
12 OKTOBER 2019
Zaterdag twaalf oktober was het zover: de eerste jeugd
veldwedstrijd voor de Engels Springer Spaniël van het
seizoen. De afgelopen maanden heb ik met een groepje
voorjagers met veel plezier getraind. Tijdens de training zijn
verschillende terreinen aangedaan om de jonge hondjes
efficiënt en met passie te leren jagen. Ondanks een gede-
gen voorbereiding zit de spanning er goed in. Niet alleen
de hond is nog onervaren, in dit geval is het ook voor mij
als voorjager de eerste veldwedstrijd. In de vroege ochtend
word ik door mijn hond nog enthousiaster begroet dan
normaal. Ook hij merkt dat er iets staat te gebeuren. Nadat
het lunchpakket is ingepakt en de overige voorbereidingen
zijn getroffen, vertrekken we richting Vessem waar de
veldwedstrijd gehouden wordt. Met een mooie zonsop-
komst belooft het een mooie dag te worden.

 
In Vessem aangekomen maak ik kennis met de andere
deelnemers, de keurmeesters en de ‘geweren’. Ik zie een
aantal bekende gezichten en ik word voorgesteld als de ‘-
dochter van’. Zowel mijn vader en ik zullen vandaag deel-
nemen aan de veldwedstrijd. Naast de dochter van een
ervaren voorjager, ben ik tevens de ‘Benjamin’ van de
groep. Maar dat mag de pret niet drukken. Het zal een
gezellige, maar ook leerzame dag worden. De spanning zit
er niet alleen bij mij in, maar ook bij andere deelnemers is
de spanning aanwezig. De dag wordt geopend door wed-
strijdleider Peter Vervoort. De keurmeesters worden voor-
gesteld en we hebben de eer om naast twee de keurmees-
ters Jan Luijendijk en Jolanda Kroot, tevens beoordeeld te
mogen worden door aspirant keurmeester Cees Tinga. Ook
de mannen die voor ons het opgestoten wild zullen schieten,
worden voorgesteld. En na nog wat aanvullende informatie,
breekt het moment aan dat de loting plaatsvindt om de
volgorde van lopen te bepalen. En iedereen heeft vast zijn
voorkeur, maar ik hoopte vooral dat ik niet als eerste moest.

Toon Spoorenberg met dochter kijken gespannen naar de
actie van de deelnemer.

Passie, volle inzet naar koud apport

Koud apport is binnen.

Met trots keek ik hoe mijn hond enthousiast aan het werk
ging en we samen het stuk bos bejaagden. Het was lastig
om de keurmeesters en de geweren in de gaten te houden,
aangezien ik zelf maar net boven de varens uitkwam. Maar
door de focus op de hond te houden, is het uiteindelijk naar
tevredenheid verlopen. En dan begint het spannende
wachten. Had mijn hond nu goed genoeg gejaagd? Had hij
een konijn uitgestoten en daarmee een punt gemaakt? Het
was met mijn onervaren blik niet duidelijk, dus braken een
paar onzekere uurtjes aan. Dat mocht de pret echter niet
drukken.
Met z’n allen reden we vervolgens naar de andere kant van
het terrein.

Het werd voor mij lucky number seven! De eerste drie
deelnemers gingen met de keurmeesters het veld in. In
Vessem betreft het een mooi, afwisselend terrein waar veel
wild te vinden is. Alle deelnemers zouden deze dag een
goede kans op konijnen hebben. Het eerste stuk was jagen
in een wild stuk bos met dichte en hoge begroeiing. Het was
hard werken voor zowel de voorjagers als de hondjes. Er
werden konijnen gezien en geschoten, wat een mooi begin
van de dag was. De voorjagers wisselden elkaar af en zo
had iedere voorjager met hond een eigen stuk terrein wat
bejaagd mocht worden. Nadat ik een aantal beurten had
afgekeken, was het tijd om zelf aan de slag te gaan. Ik kreeg
een mooi stuk bos wat begroeid was met varens. Het betrof
hoge begroeiing wat voor een stevige uitdaging zorgde. Het
was lastig om een looproute te bepalen en ik was vooral
bezig om te zorgen dat ik op mijn benen bleef staan en mijn
hond in het zicht kon houden.
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Daar werd een nieuw stuk terrein aangedaan. Deze keer
meer bramenstruiken en lagere begroeiing. Een mooie
uitdaging voor de deelnemers die aan de beurt waren.
Tegen het middaguur was een groot deel van de groep aan
de beurt geweest en was het tijd voor pauze. Met de gezel-
lige club nuttigde iedereen zijn of haar lunch. Er werd ge-
kletst, gelachen, gespeculeerd en koeken werden rondge-
deeld. Na de lunch kwam een gedeelte rond het water aan
bod. Hierbij moest een rietkraag uitgejaagd worden en weer
een ander gedeelte van het bos wat eveneens was begroeid
met bramenstruiken. En dan worden er ineens drie reeën
uit de bosjes gejaagd. Dat was een beloning tijdens het
wachten en toekijken. Nadat alle deelnemers hun beurt
hadden gelopen, werd besproken wie er voor een tweede
beurt mocht lopen. De spanning liep bij mij weer wat verder
op. Ik bleek geen tweede beurt te hebben. Zou de eerste
dan toch goed zijn geweest? Tijdens de tweede beurt
kregen een aantal deelnemers de kans om alsnog wild op
te stoten. Van een afstand klonken de schoten, maar het
was onduidelijk wat het betekende. Na deze tweede beurt
volgde voor de laatste deelnemers nog een derde beurt. In
deze beurt moest er nu toch echt wild uitgestoten worden
door de hond. Nadat iedereen klaar was met lopen, was er
ruimte voor het korte apport voor de honden die geen wild
hadden kunnen apporteren. Daarnaast is er een apport uit
water voor de honden die dit nog niet hadden gedaan. Nadat
dit onderdeel is afgerond, ging iedereen weer naar voren.
Daar verzamelden we ons in de kantine en wachtten we op
de beoordeling van de keurmeesters.

Bespreking voor de 2e beurten.

Waterwerk.

 
Na het nuttigen van een drankje en de worstenbroodjes,
wordt de uitslag bekend gemaakt door Cees Tinga. Er wordt
gesproken over een mooie dag, met goede resultaten.
Verschillende hondjes laten zien dat ze goed kunnen jagen.
Er is echter ook ruimte voor feedback. Waar er merkbaar
veel aandacht is gegeven aan de vaardigheden om te jagen,
wordt er het advies gegeven om door een aantal voorjagers
ook meer aandacht te besteden aan het goed apporteren
van wild. Een aantal honden hebben hier steken laten
vallen, dus dit behoeft nog extra training. Een goed advies
wat dan ook zeker mee naar huis wordt genomen. Hierna
worden de verschillende kwalificaties bekend gemaakt.
Aangezien het een jeugdveldwedstrijd betreft, wordt er
minder streng beoordeeld aangezien het ook om de leren-
de ervaring gaat. En ondanks dat het onze eerste wedstrijd
is, we punten hebben verloren bij het apport, kan ik met
mijn hond naar huis met een G. Ik weet waar de aandachts-
punten liggen en wat we nog moeten leren.
 
Wat valt er vanuit mezelf samenvattend te zeggen over mijn
eerste jeugdwedstrijd voor Engels Springer Spaniëls in
Vessem. Het was een mooie dag geworden die ik naar
tevredenheid heb af kunnen sluiten. Het betreft een goed
terrein met ruim voldoende wild. Dit zorgde ervoor dat ie-
dere deelnemer een goede kans had om wild op te stoten
en punten te behalen. Ook voor de hondjes zorgt dit voor
een stimulans, aangezien ze veel verwaaiing kunnen krij-
gen. En voldoende wild zorgt ook bij de voorjagers voor
toenemend plezier. Ik heb genoten van een leerzame dag.
Van verschillende deelnemers heb ik nieuwe tips gekregen
om mee aan de slag te gaan. Ik heb mijn hond (en mezelf)
weer beter leren kennen en ga zeker ons nogmaals inschrij-
ven voor de volgende jeugdwedstrijd. Vanuit daar zullen
weer nieuwe leerpunten naar voren komen die ik mee kan
nemen in de toekomst. Ik kan in ieder geval concluderen
dat voorjagen met mijn eerste Engelse Springer Spaniël
inderdaad een (licht) verslavende hobby aan het worden is.
Welk niveau wij samen gaan halen is natuurlijk afwachten.
We zijn beide lerend, maar deelname aan een jeugdwed-
strijd is een zeer positieve ervaring die we meenemen en
anderen zeker aanraden.
 
Met vriendelijk groet
Hanneke vd Sanden - Spoorenberg (foto's: Janny van
Stuijvenberg)
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zomaar een leuke foto.
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SPANIELVELDWEDSTRIJD
AMELAND 26 OKTOBER 2019
Twee jaar geleden kreeg ik mijn tweede Engelse Springer
Spaniël. Met mijn eerste Spaniël heb ik hoofdzakelijk ge-
jaagd en knjv (nu sjp’s) en Maps gelopen. Met veldwedstrij-
den heb ik nauwelijks ervaring.

Dames op de boot naar het prachtige eiland ameland. Nu
nog ontspannen! 

Met een staande hond heb ik in het verleden een keer
meegedaan aan een veldwedstrijd. Wat ik daarvan onthou-
den heb is dat we geen wild hebben gezien en dat we lang
moest wachten. Mijn conclusie was dan ook dat we veel
beter een dag konden jagen in plaats van tijd verspillen aan
dit soort wedstrijden. Deze ervaring heeft mij niet de moti-
vatie gegeven om door te gaan met veldwedstrijden. Daar
komt bij dat ik een flinke afstand moest rijden om aan
dergelijke wedstrijden mee te kunnen doen.

We werden met de kar vervoerd naar de duinen.

We gaan beginnen!

We hadden prachtig weer, maar harde wind.

 
Nu ik mijn tweede Springer heb, begon mijn belangstelling
voor veldwedstrijden weer toe te nemen en las hierover
verhalen. Verhalen van Geert Dieu, fokker van mijn nieuwe
Spaniël en Iain Barnes waar ik een aantal keren met de pup
heb getraind, maakten dat ik met mijn nieuwe Spaniël waar
ik een geweldige binding mee heb, ook ervaring op wilde
doen met de veldwedstrijden.
 
Vorig jaar heb ik eerst meegedaan aan een certificaatdag
in Goedereede en nu meedoen op Ameland. Ik had dit jaar
twee sjp’s gelopen en twee keer een B diploma met mooie
score gehaald.

 
Nu dus op naar Ameland. We kregen een week voor de
wedstrijd door hoeveel deelnemers er waren, vijftien dus.
Ik kende niemand persoonlijk, gewoon afwachten en
vooral veldwerkervaring opdoen. Ik had me goed voorbe-
reid vind ik zelf. Goed ingelezen, verhalen gelezen en met
veldwerkmensen gesproken, reglementen doorgelezen en
de hond getraind op steadines, zitten op het schot, zitten
bij opkomend wild, riet en bossages uitkammen enz. Ik heb
getraind op een terrein waar veel fazanten en hazen zitten
en daarmee ook veel geur. Helaas hebben wij geen konij-
nen, dus daar kon ik niet op trainen.
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Vrijdag met de boot over naar Ameland omdat we zaterdag
om half negen present moesten zijn. In de Holwerd trof ik
een voor mij eerste bekende, Janny Stuivenberg. Omdat ik
met mijn Spaniël liep, vroeg zij of ik mee deed aan de
wedstrijd. Het duurde niet lang of ik maakte kennis met
Peter Tervoort, de wedstrijdleider. Aan boord trof ik nog een
paar deelnemers. De sfeer zat er dadelijk goed in en het
was direct een gezellige boel.
 
Op Ameland aangekomen gingen we door naar onze
overnachtingsplek in Buren. Ook daar een geweldige sfeer.
De Amelander jagers kwamen een kijkje nemen en ook de
keurmeesters waren present. Daarna met z’n allen wezen
eten en na het eten nog een geweldige nazit tot in de
kleine uurtjes. Voor mij was het bijzonder dat de keurmees-
ters volop mee deden in de positieve sfeer, terwijl de vol-
gende dag serieus werd gekeurd.

Natalie mag nu beginnen.

Martin, het geweer geeft aanwijzingen.
 
De volgende morgen moest iedereen om half negen klaar
staan. Wedstrijdleider Peter Tervoort verwelkomde de
keurmeesters, de jagers en de deelnemers officieel en
vertelde wat er ging gebeuren en wat van ons werd ver-
wacht.
 
Daarna werd geloot.
De uitslag was als volgt:
1.   Anja Simons met Choco
2.   Mirelle Luijks met Angel Elza
3.   Michiel Groenewegen met Noortje
4.   Alexandra de Haas met Maddy
5.   Peter Tervoort met Basil

6.   Natalie Brons met Nanda
7.   Leontien Bouchier met Dwayne
8.   Ilja Smit met Issey
9.   Nol Bots met Flush of Clyde Valley
10. René Eckhardt met Katniss of Artemis’ Joy
11. Keimpe Strikwerda met Wrotter
12. Henk van den Ouweland met Chapelfarm pepper of a
quiet spot
13. Nol Bots met Fleur van de Peelbaan
14. Alexandra de Haas met Dalmo
15. Yvonne Knappers met Taby

 
Omdat ik nummer 11 had, was ik na de lunchpauze aan de
beurt. Dat lange wachten waar ik rekening mee gehouden
had, viel enorm mee omdat de sfeer in de hele groep erg
goed was. Deelnemers werden tijdens hun beurt gevolgd
en er werd meegeleefd. Na de beurt werden ervaringen
gedeeld. Gedurende de dag werden ook veel andere
hondenervaringen besproken. Kortom de dag ging snel
voorbij.

Genieten!

28 December 2019



 
Van de keurmeester kreeg ik ‘s avonds terug dat Wrotter
goed gewerkt had. Alleen waren een paar proppen niet of
onvoldoende meegenomen. Dit was het gevolg van iets te
snel lopen en dus kreeg ik de tip mee om rustiger aan te
doen.
 
Mijn dag was in ieder geval geslaagd.
 
Toen de wedstrijd ten einde was gingen we terug naar
Buren. Daar werd door Peter iedereen bedankt. Compli-
ment ging terecht uit naar de mee gelopen jagers en naar
de keurmeesters.
Voordat de keurmeesters het verslag gingen doen, werd de
jagersprijs bekend gemaakt. Deze ging naar Anja Simons
met Choco.

Ondanks dat in het gebied veel wild zat, kwam er in tegen-
stelling tot vorig jaar, weinig los. De jagers die het gebied
uiteraard goed kenden hadden al voorspeld dat de fazanten
door de harde wind ‘ril’ waren en dus al snel weg liepen.
Konijn en haas zat er ook, maar deze werden te weinig
gezien. Ondanks de aanwezigheid van veel wild, konden
de honden te weinig punten maken omdat de fazanten te
‘ril’ waren. Vier honden kregen wel een kans en scoorden
dan ook een punt. Na het apport van het konijn bleven er
nog drie deelnemers over die in aanmerking kwamen voor
een kwalificatie, Peter Tervoort, Natalie Brons en Nol Bots.
 
Dan mijn ervaring.
Toen ik aan de beurt was, was ik benieuwd wat mijn hond
ging doen. Er zat lucht genoeg en tijdens wandelingen
merkte ik al dat hij flink actief was. De meelopende jager
adviseerde mij tempo te maken omdat ik dan meer kans
had op een fazant. Ik wist ook dat de keurmeester een laag
tempo wilde zien. Ik koos ervoor actief te jagen en dan niet
in een te laag maar ook niet in een te hoog tempo. Toen ik
mijn hond los liet en hem het commando ‘jagen’ gaf nam
hij dadelijk dekking aan. Hij werkte fantastisch (vond ik) en
fanatiek, de volledige 15 minuten lang. Hij dreef iedere prop
goed uit, nam afstand en bleef binnen schot. De dichte
dekking was geen enkel probleem. Ik heb minimaal geflo-
ten.
Toen mijn tijd voorbij was, was ik erg tevreden met het werk
van mijn hond. Helaas geen wild opgestoten, dus ook geen
punt. Eigenlijk wel jammer omdat de hond dan succes had
gehad. De jagers waren het goede werk van mijn hond ook
opgevallen.

Anja Siemons wint de gewerenprijs.Wat een uitzicht!
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der omgevallen bomen. Zowel bij mij als bij mijn hond Bodey
(Choco) liep de spanning op toen we meerdere schoten
tijdens de, naar later bleek winnende loop, voor mij hoorden.
Toen ik gemaand werd om de loop te starten moest er eerst
een hoek van het bos uitgejaagd worden om daarna de loop
schuin door het bos hervatten. In de hoek bleek geen wild
te zitten en dus kon er daar niet gescoord worden. Het was
niet eenvoudig om door het bos te bewegen, althans voor
mij niet.
De hond had er, voor zover ik kon zien en dat was door de
dichte dekking soms niet heel ver, gelukkig minder moeite
mee. Aan het eind van mijn loop flushte hij een fazant uit
een dichte bramenstruik, ik floot de zitfluit. Ik zag hem niet
maar ging ervan uit dat hij in de struik bleef zitten. De fazant
vloog het bos uit. Na enige tijd gebood de keurmeester mij
de hond bij me te roepen. Ik floot, de hond kwam meteen

CAC/CACIT-VELDWED
STRIJD HAAFTEN, 8 NO
VEMBER 2019
Alle ingrediënten voor een hele spannende veldwedstrijd in
de Crobsche Waard waren aanwezig op deze mooie vrijdag
in November aanwezig.
 
Zonnig maar niet te warm, een prachtig veld met hele zware
dekking en 12 wedstrijdhonden met hun vaak zeer ervaren
voorjagers. Ook was mij gezegd dat de kans op wild in
Haaften meestal groot is.
 
Drie keurmeesters, de twee oude rotten Rob Frederiks en
Bruno de Houwer en aspirant Kees Tinga zouden deze
internationale kampioensveldwedstrijd keuren.
 
Na de loting in de ijsclub DES in Hellouw vertrokken we in
colonne naar het veld. Als derde geloot kon ik het terrein
voor mijn beurt nog even onderzoeken, huizenhoge bra-
menstruiken, enorme dichte proppen in een bos met her en

Nol Bots heeft gewonnen!

We werden verwelkomd met appeltaart en slagroom.

 
De keurmeesters gaven iedereen een goede, keurige en
objectieve terugkoppeling.
Nol Bots haalde met Fleur van de Peelbaan de eerste prijs:
1U en CAC, 2ZG ging naar Natalie Brons met Nanda en
3G ging naar Peter Tervoort met Basil.
Van harte gefeliciteerd met deze prestatie!
 
Na de prijsuitreiking was er tijd voor een heerlijke stamppot
met hertenvlees, van het hert dat in Schotland geschoten
werd door de authentieke Amelander jager Martin. Daarna
volgde een gezellige afsluiting van de mooie en geslaagde
dag.
 
Namens alle deelnemers wil ik Peter Tervoort bedanken
voor de wedstrijdleiding en daarmee ook voor de organisa-
tie van deze mooi veldwedstrijd. Voor mij een dag om niet
te vergeten en zeker ook een stimulans om door te gaan
met dit soort wedstrijden.
 
Natuurlijk ook de jagers bedankt. Jagers die onderdeel zijn
van de jagersvereniging Ameland, een vereniging die de
jacht op Ameland goed hebben georganiseerd. In de sta-
tuten is opgenomen dat zonder hond niet wordt gejaagd, in
de herfstvakantie wordt niet gejaagd vanwege de drukte op
het eiland. Strak georganiseerd waar anderen een voor-
beeld aan kunnen geven, zeker de verplichting van een
goed getrainde hond tijdens de jacht.
 
En last but not least, ook de keurmeesters erg bedankt.
Iedereen is objectief en deskundig gekeurd en de terugkop-
peling was erg goed.
 
Keimpe Strikwerda (foto's:Janny van Stuyvenberg)
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uit de struik naar me toe. Er hoefde niet verder gejaagd te
worden, de beurt was afgelopen.
 
De beurten van de andere honden waren wisselend. Een
hond werd tijdens zijn loop al na enkele seconden door de
voorjager uit de wedstrijd gehaald, een hond miste vlak na
de eerste minuut een haas, er sprongen honden in op fazant
maar er waren ook prachtige lopen waar meerdere punten
gemaakt konden worden en daaropvolgend wonderschone
apporten. Aan het eind van de lopen moesten er nog twee
koude apporten met een fazant worden gedaan. De tweede
was voor mijn hond. Na even gejaagd te hebben over een
weiland klonk er een schot.

Het was prachtig weer.

De loting kan beginnen.

De fazant lag in de dekking naast het weiland. Ik stuurde
mijn hond erheen, hij liep er in een rechte lijn heen maar
vond de dekking kennelijk interessanter dan de fazant. Na
hem meerdere keren naar de fazant gedirigeerd te hebben,
de keurmeester had al een “last call” gegeven, pakte hij dan
toch de fazant op en bracht hem naar me toe. Oefff, daar
moest een Sloe Gin op gedronken worden….

De winnaars met de keurmeesters.

 
Kees Tinga besprak na afloop alle honden. Iedereen had
kansen gekregen in het mooie veld waar het tableau elk
jaar stijgt, hij had prachtig hondenwerk gezien.
De uitslag was als volgt:
Geert Dieu met Huntmans Daisy                                         
1U CACIT
Michiel Groenewegen met Noortje van ’t land van Loon    
2U Res. CACIT
Iain Barnes met Jarailstar make a stand                             
3U
Rene Eckhardt met Katniss of Artemis’ Joy                        
ZG
Nol Bots met Fleur van de Peelbaan                                   
ZG
Anja Simons met Choco                                                      
ZG
 
Gewerenprijs:
Estelle Gouwens met Saxaphone Marley
 
Anja Simons, (foto's: Janny van Stuyvenberg)

Voor de start nog alles even doornemen.
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DONDERDAG 14 NOVEM
BER, JEUGD VELDWED
STRIJD TE TILBURG.
Jaren geleden was ik als trouwe supporter regelmatig bij
de veldwedstrijden te vinden. Veel heb ik daar niet van
geleerd, behalve dat het gezellige dagen zijn. Hapjes,
drankjes, kletsen, soms kou lijden, maar altijd gezellig. Van
het hondenwerk heb ik toen niet veel gezien.
 
Dit seizoen ben ik zelf voor het eerst deelnemer met mijn
kleine Dora. En waar ben ik aan begonnen? Van SJP naar
veldwerk is een hele carrière-switch.
Tilburg is onze 2e keer dat we meedoen in de jeugd. De
opbouwende kritiek van de keurmeesters tijdens de vorige
wedstrijd heb ik verwerkt in onze laatste trainingen.

Jagen in het bos met grote robodendrons

 
We rijden richting het veld waar iedereen zich aankleedt en
gereed maakt. Er was de hele ochtend regen voorspeld.
Dat is ons bespaard gebleven. Het is hier ijskoud maar
gelukkig wel droog. ( stukje uit Brabant van Guus Meeuwis )
Peter mag beginnen en al heel snel maakt zijn Edgar een
punt op een konijn. We horen het schot, zo snel, dat belooft
wat voor de rest van de dag. Door het bos, door de rodo-
dendrons liep ook de rest zijn eerste beurt. Er werd nog een
enkel konijn gezien door een van de geweren maar daar
werd geen punt op gemaakt. Ik heb mijn Dora niet veel
gezien tijdens die loop door die struiken, maar ik dacht, zo
lang ik het hoor kraken is ze aan het werk en nog in de
buurt. Door die dichte begroeiing was het heel moeilijk om
de rest aan het werk te zien.
Tijdens de lunch kwamen weer heel wat hapjes, baksels,
borrels en drankjes op tafel.
Daarna de 2e loop, door bos, kreupelhout en dichte bramen.
Waar de honden nog vol door de rododendrons gingen,
daar gingen een aantal hier duidelijk al wat minder hard.
Ik was na Janny aan de beurt, samen volgden we Henk en
Nol door het bos tot wij aan de beurt waren. We liepen over
een tapijt van mos en kleurige herfstbladeren met daartus-
sen kleine paddenstoeltjes. Wat jammer dat ons clubblad
zwart wit is. Foto’s van deze dag zou een prachtig kleuren-
pallet laten zien.

 
De wekker ging vandaag niet al te vroeg, Tilburg is voor mij
redelijk dichtbij. Samen met Mirelle, mijn coach en suppor-
ter, kwamen we mooi op tijd aan bij Boerke Mutsaers. Op
een enkel nieuw gezicht na waren het verder toch allemaal
weer bekenden die meededen.
Peter Tervoort begon aan zijn openingspraatje, stelde
keurmeesters Jan Luijendijk en Jolanda Kroot, en de ge-
weren Jos en Richard Mols voor.
Het aanwijzen van een vrijwilliger om een stukje te schrijven
voor het clubblad was deze keer een makkie voor Peter.
Deze keer namelijk een niet aangewezen, vrijwillige vrijwil-
liger.
Daarna het loten, en daar zijn mijn zenuwen. We gaan er
aan beginnen.
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Janny ploeterde, ploegde, klom en klauterde door de dek-
king, over bomen en liep zo haar beurt uit. Daarna was Dora
weer aan de beurt. Het mooiste moment vind ik altijd net
voor de start, waar Dora naast me zit, wacht, riem af, zij
focust, ik haal even adem, en toe maar, dan gaat ze “aan”.
Dit soort dekking met bramen dat is haar terrein, voor mij
iets minder, met mijn kleine beentjes en stijve gewrichten
volg ik Dora door het bos. De geweren helpen me een
enkele keer met mijn gebrek aan richtingsgevoel. Helaas
ook deze loop geen punt kunnen maken.
 
Na een kort keurmeesters overleg hoor ik dat ze Dora, als
enige, graag nog terug zien voor een derde loop.

Eind van de wedstrijd; even napraten.

Winnaar Peter Tervoort samen met keurmeester Jan Luij
endijk.

Overdekt de lunch gebruiken.

huis rijden, echter wilde Peter alleen een rondje geven als
we bleven. Dus om iedereen een plezier te doen en ze dat
rondje te gunnen, zijn we nog even wat blijven drinken.
 

 
Op weg naar ons volgende stuk, vraag ik een klein beetje
hulp van boven en zien we een ree het bos uitspringen, hoe
leuk. In deze beurt maakte Dora al redelijk snel een punt
op een konijn, wat werd geschoten. Dora mocht deze ap-
porteren maar liet het helaas liggen, te druk met andere
dingen en daar ging onze overwinning. Dat deed even pijn,
heel even maar, ze heeft zich uit de naad gewerkt en daar
ben ik super tevreden over.
 
Peter werd 1e met een ZG, en dat was de enige kwalifica-
tie van vandaag. Dora kreeg een eervolle vermelding in
haar boekje. De gewerenprijs was deze keer niet voor de
meest aansprekende hond, maar voor de hardst werkende
voorjager, Janny, die toch maar mooi en dapper die dekking
heeft getrotseerd, respect.
 
Met toch wel een heel tevreden gevoel wilden we toen naar

Thuis eerst Dora onder de warme douche gezet, en heb ik
haar die avond voor het eerst uitgeteld op de bank zien
liggen !
Op naar de volgende !
 
Diana & Dora ons Dotje
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NIEUW-BERGEN; 22 NO
VEMBER 2019  JEUGD
VELDWEDSTRIJD
5.30 uur de wekker die gaat. Vandaag een wedstrijd in
Limburg.  Na eerst een heerlijk kopje koffie te hebben ge-
dronken, aan de slag. Broodjes smeren voor onderweg,
thermoskan koffie etc.  etc. in de tas en de benodigde
 spulletjes die ik de avond ervoor al had klaargelegd erin
gestopt.  Scott liep ondertussen al rond te dribbelen en me
steeds vragend aan te kijken van “wanneer gaan we
baasje?"  Eindelijk, ik mag in de auto. Het was nog niet druk
op de weg dus konden goed doorrijden.

 
De weergoden gaven voor vandaag een prachtige dag met
zon op, maar halverwege de reis begon het te regenen en
werd het drukker op de weg. Zonder files  kwamen we in
Café Restaurant – de Wellsche Hut in Well aan. Voor mij
een van de mooiste velden waar we de veldwedstrijd
houden. De koffie stond al klaar en de kachel brandde
heerlijk. We zitten in de Maasduinen, een stuk natuur  dat
is ontstaan door, zoals je al hoort, de aanwas van de Maas.
Zandduinen met Hei – Varens –Biezen-Bramen en Riet
alles wat een baasje wil hebben  voor zijn trouwe viervoeter
om te jagen . En wat we niet mogen vergeten -en dat is
misschien wel het aller belangrijkste- “WILD”.
 
Helaas moeten we constateren dat het de laatste jaren een
stuk minder geworden is met het wild in ons land. En zeker
met de konijnen die met bosjes dood gaan door verschil-
lende virus ziekten zoals: Myxomatosis – Rabbit en het VHS
(RHD) of het viraal Hermorrhagisch syndroom. Ook in het
jachtveld in het  wonderschone Limburg  zitten ze al enige
jaren  met dit ziektebeeld. Maar toch met volle moed ga ik
met mijn viervoeter Scott  aan deze wedstrijd beginnen.

Er zijn vandaag helaas maar 6  deelnemers met 8 honden.
Jammer dat  er maar 8 honden zijn.  MAAR  de kans om te
winnen is natuurlijk alleen hierdoor maar groter !!!!!! HA ha
ha .
 
Na dat iedereen elkaar hartelijk heeft begroet bij binnen-
komst en voorzien  waren van een kopje koffie, kon Elly
(van Wijngaarden, Jachtcommissie SUN) aan haar uitleg
beginnen. Hoe dat de dag  gaat verlopen en eerst nog even
discussiëren over wie het verslag voor het clubblad gaat
maken. Want dat wil tenslotte iedereen toch altijd wel
doen???  Uiteindelijk was iemand zo slim om te zeggen dat
de winnaar het mocht (moet) doen!  Eerst loten voor de
loopvolgorde en dan op naar het veld van Rens Joosen en
Jack Antonissen. 
 
Jack  mocht als eerste beginnen in een stuk waar normaal
altijd wel een konijn moet zitten. Helaas geen punt kunnen
maken. Nu de beurt aan Femke en Toon. Jammer ook geen
punt kunnen maken. Al zijn er blijkbaar wel twee konijnen
achter hun weggegaan. Daarna zijn Diana, Henk en Peter

De loop aangeven.

De keurmeesters geven uitleg.

Terugkomen van de loop en verslag uitbrengen.
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aan de beurt in een ander gedeelte van het veld. Mooi
terrein met Hei en Bramen. Overal is er gekrabd door ko-
nijnen,  en aan de konijnenpijpen is flink de grond eruit
gegraven . Hier zouden we een punt moeten kunnen
maken, zou je zeggen . Maar ook lukte het onze honden
niet om wild los te maken . Waarschijnlijk zitten de konijnen
die er nog zijn, onder de grond. Het zonnetje is inmiddels
gaan schijnen en het beloofd een mooie middag te worden.
Na de lunch die overigens werd aangevuld met overheer-
lijke koeken van Toon en de  traditionele bonbons van Jack,
gaan we allemaal voor een tweede beurt.

 
Ook dan niemand die een konijn of snip heeft kunnen los-
maken. Nu maar afwachten of onze keurmeesters Marcel
(Dons) en Rob (Frederiks) iemand nog een 3de beurt zou
geven. Gezien de tijd  en het weer  (zon was nog steeds
aanwezig) kon de derde beurt nog gegeven worden. 
Femke, Diana, Peter en ik zelf kregen nog een 3de beurt.
 
We gaan nu, volgens mij, naar het beste stuk van de jacht.
In de VARENS bij de schaapskooi . Femke als eerste. Ze
heeft een goede loop. Jammer,  konijn weg, maar achteraf
geen punt. Diana met haar viervoeter laat mooi werk zien,
maar ook zij helaas geen punt.  Ook hier is een konijn weg. 
Nu ben ik aan de beurt samen met Scott die nog steeds 
de passie heeft om een punt te scoren. Onder het toeziend
oog van  andere deelnemers en Hen de jachtopzichter, 

Aandachtig de voorjager volgen!

De Cocker krijgt nog een 3e beurt.

gaat Scott aan zijn derde beurt beginnen. Helaas hier ook
geen punt binnen gehaald. Nu de beurt aan Peter, ook hier
geen wild. Hen,  de jachtopzichter, komt teruggereden van
zijn post en vraagt aan ons of wij die konijnen en ree ook
hebben zien weglopen . NEE, wij niet!!!!  Wel zijn er volgens
de twee “geweren”  (jagers) wel konijnen uit de varens
gekomen. Maar deze staan nog zo hoog dat het moeilijk is 
om te zien of de hond het wild opstoot. 
 
Het resultaat van de dag is dat niemand een kwalificatie
heeft gelopen. Aan de deelnemers met hun trouwe viervoe-
ter heeft het zeker niet gelegen. Toch enigszins teleurstel-
lend als je er  zo op gehoopt hebt vandaag , dat je hond
een goed resultaat gaat lopen. Terug bij de Wellsche  Hut
worden de honden nog apart besproken door de Rob
(Frederiks, keurmeester). Hierbij blijkt dat de viervoeter van
Diana hun verrast heeft. En dat Scott ook een aardig par-
cours heeft gelopen. Ook de “geweren” (jagers) vonden dat.
Vandaar dat Scott met de gewerenprijs  naar huis gaat.
Toch wel heel trots op mijn maatje.
 
Al met al een mooie dag met geweldig mooi weer  en een
prachtig veld. Tot slot nog een heerlijke afsluiting onder het
genot van een drankje en stamppotten met worst, spek en
vlees in de Wellsche Hut. We hadden  deze dag geen
winnaar , maar  door de belofte dat mijn vrouw mij zou
meehelpen om het verslag te maken, heb ik de pen maar
in handen genomen.
 
Bedankt  Jack Antonissen en Rens  Joosen  dat jullie de
jacht beschikbaar wilden stellen deze dag.  Ook niet te
vergeten de twee “geweren”  en de keurmeesters  Marcel
Dons en Rob  Frederiks en aan Elly (van Wijngaarden,
Jachtcommissie SUN) die deze dag in goede banen heeft
geleid . Zo ook de gastvrijheid van de Wellsche-Hut.
 
Henk van den Ouweland.
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VELDWEDSTRIJD 29 NO
VEMBER 2019 NIEUW-
BERGEN
Heldere lucht, prachtige locatie en 12 Engelse Springers
op zoek naar wild.

Kijken naar de eerste deelnemer Geert Dieu. Konden we
mooi volgen!

Keurmeesters ovenleg!!

De voorjagers hebben plezier! 
Het jachtveld van Jack Anthonissen, waar een week eerder
de jeugdwedstrijd is geweest, ligt op het nationaal park
Maasduinen en biedt perfecte begroeiing voor spaniëlwerk,
heide afgewisseld met bramenproppen.
 
Het is vanuit ons Roosendaal wel 1u en 40 min rijden dus
op tijd uit ons mandje, thermosflessen vullen en gaan.

 
Elza en ik zijn als laatste aan de beurt en ja, wachten duurt
lang maar goed gezelschap, chocolademelk en de nodige
versnaperingen maken veel goed.
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Ondertussen ook kijken hoe de andere deelnemers en hun
springers het veld bejagen. Het terrein leent zich uitstekend
om mee te kijken. Iedereen krijgt max. 20 min.
 
Jammer genoeg is er niet voor ieder hond wild in de eerste-
en tweede loop. Ook niet voor ons helaas. Maar het hon-
denwerk is er niet minder om, en uiteindelijk kunnen er 2
honden gekwalificeerd worden.

Winnaar René van Nederpeld met zijn hond Jay Jay.

Jack Antonissen geeft aanwijzingen

Winnaar René Nederpels met zijn hond Jay Jay 
De keurmeesters Jan Biemans en Rob Frederiks kunnen
aan 2 Cocker Spaniëls een ZG toedelen. Jay van René van
Nederpelt wint de eerste plaats, en Marley van Estelle
Gouwens wordt tweede.
De gewerenprijs is voor Anja Simons met Choco.
 
Iedereen weer bedankt voor de gezellige dag en tot een
volgende keer!
 
Mirelle Luijks en Elza.

Foto van Vesper of Dashhill, nu 13 jaar, eigenaar André en
Ellis
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OPZEGGING
LIDMAATSCHAP

 
Opzegging van het lidmaatschap moet
schriftelijk aan de ledenadministratie ge-
schieden voor 1 december.
Als u uw lidmaatschap beëindigt, dan wel
per post dan wel per email, ontvangt u

altijd van ons een bevestiging. Deze bevestiging
dient als bewijs van uw opzegging.
 
Uw opzegging dient voor 1 december voorafgaand
aan het nieuwe contributiejaar bij ons binnen te zijn. 
Na 1 december wordt automatisch uw lidmaatschap
verlengd en bent u de contributie voor het volgend
jaar verschuldigd.

LIDMAATSCHAP EN
CONTRIBUTIE
Lidmaatschap
 
 
 
 
 
Gezins- en
jeugdleden
 
 

€ 30,00 per kalenderjaar
€ 27,50 bij automatische incasso
€ 40,00 na 1 september voor het lopende
en het volgende jaar
€ 37,50 bij automatische incasso
€ 20,00 per kalenderjaar
           
€ 17,50 bij automatische incasso
€ 25,00 na 1 september voor het lopende
en het volgende jaar
€ 22,50 bij automatische incasso

MUTATIES LEDENBESTAND TOT 31 DECEMBER 2019 
NIEUWE LEDEN 
Conform het Huishoudelijk Reglement zijn nieuwe leden eerst aspirant-lid. Binnen twee weken na verschijning van dit 
clubblad kunnen leden bezwaren tegen toelating van aspirant-leden aan het bestuur kenbaar maken.  
Het bestuur overweegt vervolgens deze bezwaren bij zijn beslissing omtrent toelating. 

Naam                                        Adres 

De heer H.J.W. van Bakel RIETHOVEN 

Mevrouw A.A.W. Beeren  UTRECHT 

S.G.M. Derkman  NORDHORN 

Mevrouw C.J.M. van Dooren-Thomissen MAASTRICHT 

A.W.R. Durenkamp  KRUISWEG/KLOOSTERBUREN 

Mevrouw A.G. Harms  NORG 

E. van Hoeven HELLEVOETSLUIS 

De heer R.F.G.C. Jansen  EINDHOVEN 

Mevrouw D.J.H. Leonards  MIDDELBURG 

P.J. Oosterhoff  CAPELLE A/D IJSSEL 

G. Rijkse  MIDDELBURG 

Mevrouw H.H. Sanders-van de Ouweland  MIERLO 

Mevrouw T. Snippert-Ziel  LOSSER 

Mevrouw A.H.J.P. van de Ven SINT MICHIELSGESTEL 

Mevrouw M.H.J. Vos  TILBURG 

Mevrouw S. Vranckaert  LEBBEKE 
 

ADVERTENTIETARIEVEN   
De advertentietarieven zijn voor 2019 als volgt:                    

  
 
Jaaradvertentie Full-colour, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

 
Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

 
€195 
€  95 
€  45 

Jaaradvertentie zwart/wit, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€165 
€  70 
€  35 

Losse advertentie Full-colour, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€  95 
€  55 
€  25 

Losse advertentie zwart/wit,  
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€  75 
€  40 
€  20 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

WIE VINDT HET LEUK OM SAMEN MET ONS EEN FEESTJE TE BOUWEN? 

 De ESSCN viert in 2020 haar 40-jarig bestaan. Reden voor een feest dus! Maar een feest 

vier je niet alleen, een feest bouw je met elkaar, in dit geval met enthousiaste springer-

vrienden. Wilt u ons helpen, laat het even weten! Binnenkort overleg bijeenkomst.  

Geef u op, en help ons!!   www. info@esscn.nl 
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Emmett met zonnebloem. Sofie  Vranckaert

Foto van Donald en Basil van Peter Tervoort.

Foto van Donald en Basil van Peter  Tervoort, nu 1 1/2
jaar oud.

Aan de wandel met onze klein-hond Kareltje (pup van onze
dochter, gefokt door Ruud Woning)en onze honden Swiebe
en Kwiebus. Foto: Petra Smits.
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